

The Sub-committee on Acid Rain of the Standing Committee on Fisheries and Forestry met *in camera* at 4:04 o'clock p.m. this day, the Chairman, Mr. Irwin, presiding.

Members of the Sub-committee present: Messrs. Blackburn, Cyr, Darling, Gimaïel, Irwin and McMillan.

In Attendance: From the Research Branch of the Library of Parliament: Messrs. Tom Curren, Marion Wrobel and Philip Rosen, Research Officers.

The Sub-committee resumed consideration of its Orders of Reference dated Friday, December 5, and Thursday, December 11, 1980. (*See Minutes of Proceedings, Monday, December 15, 1980, Issue No. 5.*)

The Committee resumed consideration of its draft report.

On motion of Mr. Cyr, it was agreed,—That members of the Sub-committee visit the smelting operations of Noranda Mines Ltd. in Rouyn, Québec, on July 16, 1981 and that the necessary staff accompany them.

At 6:39 o'clock p.m., the Sub-committee adjourned to the call of the Chair.

THURSDAY, JULY 2, 1981

(39)

The Sub-committee on Acid Rain of the Standing Committee on Fisheries and Forestry met *in camera* at 3:25 o'clock p.m. this day, the Chairman, Mr. Irwin, presiding.

Members of the Sub-committee present: Messrs. Blackburn, Cyr, Darling, Gimaïel and Irwin.

In Attendance: From the Research Branch of the Library of Parliament: Messrs. Tom Curren and Philip Rosen, Research Officers.

The Sub-committee resumed consideration of its Orders of Reference dated Friday, December 5, and Thursday, December 11, 1980. (*See Minutes of Proceedings, Monday, December 15, 1980, Issue No. 5.*)

The Committee resumed consideration of its draft report.

On motion of Mr. Blackburn, it was agreed,—That the draft report as considered and amended, be adopted by the Sub-committee and presented to the Standing Committee on Fisheries and Forestry by the Chairman, as the Fourth Report of the Sub-committee on Acid Rain after the special edition will be available for public distribution.

At 3:46 o'clock p.m., the Sub-committee adjourned to the call of the Chair.

FRIDAY, OCTOBER 2, 1981

(40)

The Sub-committee on Acid Rain of the Standing Committee on Fisheries and Forestry held an *in camera* conference by telephone at 1:15 o'clock p.m. this day, the Chairman, Mr. Irwin, presiding.

Members of the Sub-committee present: Miss Campbell (*South West Nova*), Messrs. Cyr, Darling, Gimaïel, Irwin, McMillan and Simmons.

The Sub-committee resumed consideration of its Orders of Reference dated Friday, December 5, and Thursday, December 11, 1980. (*See Minutes of Proceedings, Monday, December 15, 1980, Issue No. 5.*)

Le Sous-comité sur les pluies acides du Comité permanent des pêches et des forêts se réunit aujourd'hui à huis clos à 16 h 04 sous la présidence de M. Irwin (président).

Membres du Sous-comité présents: MM. Blackburn, Cyr, Darling, Gimaïel, Irwin et McMillan.

Aussi présents: Du Service de recherches de la Bibliothèque du Parlement: MM. Tom Curren, Marion Wrobel et Philip Rosen, recherchistes.

Le Sous-comité reprend l'étude de ses ordres de renvoi du vendredi 5 décembre et du jeudi 11 décembre 1980. (*Voir procès-verbal du lundi 15 décembre 1980, Fascicule n° 5.*)

Le Comité reprend l'étude de son projet de rapport.

Sur motion de M. Cyr, il est convenu,—Que les membres du Sous-comité visitent la fonderie de Noranda Mines Ltd. à Rouyn (Québec) le 16 juillet 1980 et que le personnel nécessaire les accompagne.

A 18 h 39, le Sous-comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

LE JEUDI 2 JUILLET 1981

(39)

Le Sous-comité sur les pluies acides du Comité permanent des pêches et des forêts se réunit aujourd'hui à huis clos à 15 h 25 sous la présidence de M. Irwin (président).

Membres du Sous-comité présents: MM. Blackburn, Cyr, Darling, Gimaïel et Irwin.

Aussi présents: Du Service de recherches de la Bibliothèque du Parlement: MM. Tom Curren et Philip Rosen, recherchistes.

Le Sous-comité reprend l'étude de ses ordres de renvoi du vendredi 5 décembre et du jeudi 11 décembre 1980. (*Voir procès-verbal du lundi 15 décembre 1980, Fascicule n° 5.*)

Le Comité reprend l'étude de son projet de rapport.

Sur motion de M. Blackburn, il est convenu,—Que le projet de rapport, tel qu'étudié et modifié, soit adopté par le Sous-comité et présenté au Comité permanent des pêches et des forêts par le président comme Quatrième rapport du Sous-comité sur les pluies acides après que l'édition spéciale aura été mise à la disposition du public.

A 15 h 46, le Sous-comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

LE VENDREDI 2 OCTOBRE 1981

(40)

Le Sous-comité sur les pluies acides du Comité permanent des pêches et des forêts tient aujourd'hui à huis clos une conférence téléphonique à 13 h 15 sous la présidence de M. Irwin (président).

Membres du Sous-comité présents: M^{lle} Campbell (*South West Nova*), MM. Cyr, Darling, Gimaïel, Irwin, McMillan et Simmons.

Le Sous-comité reprend l'étude de ses ordres de renvoi du vendredi 5 décembre et du jeudi 11 décembre 1980. (*Voir procès-verbal du lundi 15 décembre 1980, Fascicule n° 5.*)